

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

عن الهيئة

About the FTA

The Federal Tax Authority (FTA) is the government entity responsible for the administration, collection and enforcement of federal taxes. It was established in 2016 by the late President of the UAE, His Highness Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, via Federal Decree-Law 13 of 2016. To read more:

[Click here](#)



الهيئة الاتحادية للضرائب هي الجهة الحكومية المختصة بإدارة وتحصيل وتنفيذ الضرائب الاتحادية؛ وتأسست بموجب المرسوم بقانون اتحادي رقم (13) لسنة 2016 الصادر عن رئيس الدولة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان – رحمه الله، للمزيد:

[اضغط هنا](#)



الخدمات Services

Penalty Installment Plan Request

This service is for registrants to submit a request to the FTA to convert one or more outstanding administrative penalties into an instalment plan. To access this service:

[Click here](#)



خدمة طلب تقسيط الغرامات الإدارية

هذه الخدمة مخصصة للمسجلين لتقديم طلب إلى الهيئة الاتحادية للضرائب لتحويل دفعة أو أكثر من دفعات الغرامات الإدارية المستحقة إلى خطة تقسيط. يمكنك الدخول إلى الخدمة هنا:

[اضغط هنا](#)



Tax Agents Registered with the FTA Page

Visit our page dedicated to Tax Agents who are registered with the FTA through this link:

[Click here](#)



صفحة الوكلاء الضريبيين المسجلون لدى الهيئة

قم بزيارة الصفحة الخاصة بالوكلاء الضريبيين المسجلون لدى الهيئة الاتحادية للضرائب عبر الرابط التالي:

[اضغط هنا](#)



التشريعات Legislations

You may access Cabinet Decision No. 91 of 2023 on the Application of the Reverse Charge Mechanism on Electronic Devices among Registrants in the State for the purposes of Value Added Tax by clicking here:

[Click here](#)



يمكنك الاطلاع على قرار مجلس الوزراء رقم (91) لسنة 2023 في شأن تطبيق آلية الاحتساب العكسي على الأجهزة الإلكترونية بين المسجلين في الدولة لأغراض ضريبة القيمة المضافة:

[اضغط هنا](#)



الأدلة المحدثة Updated Guides

You may access the new general guide on "Corporate Tax" by Clicking here:

[Click here for more](#)



يمكنك الاطلاع على الدليل العام الجديد الخاص "بضريبة الشركات" عبر الرابط أدناه:

[للمزيد اضغط هنا](#)



تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

16th October 2023

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending in **30th September 2023**

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات الضريبة الانتقائية للفترة المنتهية في **30 سبتمبر 2023**

30th October 2023

Final deadline for filling VAT returns for the tax period ending **30th September 2023**

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة المنتهية في **30 سبتمبر 2023**

صفحة الفعاليات القادمة Upcoming Events Page

To know more about FTA's events and workshops visit our **Events Page**:

[Click here](#)



لمعرفة المزيد عن فعاليات وورش عمل الهيئة الاتحادية للضرائب قم بزيارة **صفحة الفعاليات**:

[اضغط هنا](#)



رأيك يهمنا!

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

[Click here](#)



كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?



info@tax.gov.ae



800 82923